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Draga braćo i sestre, dobar dan!

Slavimo danas svetkovinu Uznesenja Blažene Djevice Marije i u evanđelju liturgije promatramo
mladu djevojku iz Nazareta koja, netom je primila anđelov navještaj, kreće u posjet svojoj rođakinji
Elizabeti.

Lijep je taj izraz iz Evanđelja: „pohiti“ (Lk 1, 39). To znači da Marija vijest koju je primila od anđela
ne smatra povlasticom, nego, naprotiv, izlazi iz kuće i kreće na put, s žurbom onoga tko tu radost
želi navijestiti drugima i s brižnom pažnjom da bude na usluzi svojoj rođakinji. To prvo putovanje
je, zapravo, metafora cijelog njezinog života, jer od tog trenutka Marija će uvijek biti na putu
slijedeći Isusa, kao učenica Kraljevstva. A, na kraju, njezino zemaljsko hodočašće završava
uznesenjem na nebo gdje zajedno sa svojim Sinom zauvijek uživa radost vječnog života.

Braćo i sestre, ne smijemo zamišljati Mariju „kao nepomičan voštani kip“, nego u njoj možemo
vidjeti „sestru... s iznošenim sandalama... i sa silnim umorom u nogama“ (C. CARRETTO, Beata
te che hai creduto, Rim 1983., str. 13), zato što je išla za Gospodinom i ususret braći, a zatim
zaključila svoj put u slavi neba. Na taj način, Sveta Djevica je ona koja nas prethodi – ona nas
prethodi – na tom putu, podsjećajući sve nas da je i naš život neprekidno putovanje prema
konačnom sjedinjenju s Gospodinom. Molimo se Majci Božjoj da nam bude na pomoć na tom putu
prema susretu s Gospodinom.

https://www.vatican.va/content/francesco/it/events/event.dir.html/content/vaticanevents/it/2024/8/15/angelus.html
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Nakon Angelusa

Draga braćo i sestre!

Mariji Kraljici mira, koju danas promatramo u slavi raja, želim još jednom povjeriti tjeskobe i boli
stanovništva koje u mnogim dijelovima svijeta pati zbog društvenih napetosti i ratova. Tu posebno
mislim na napaćenu Ukrajinu, Bliski istok, Palestinu, Izrael, Sudan i Mjanmar. Neka naša nebeska
Majka isprosi za sve utjehu i budućnost vedrine i sklada!

Nastavljam sa zabrinutošću pratiti vrlo ozbiljnu humanitarnu situaciju u Gazi i još jednom tražim da
se obustavi vatra na svim bojištima, da se oslobode taoci i da se pomogne iscrpljenom
stanovništvu. Potičem sve da poduzmu sve napore da se sukob ne proširi i krene putem
pregovora. Molimo da ta tragedija što prije okonča! Ne zaboravimo: rat je poraz.

Moje se misli sada okreću Grčkoj, koja se posljednjih dana bori s vrlo ozbiljnim požarom, koji se
razvio na sjeveroistoku Atene. Deseci tisuća ljudi već je evakuirano, mnoge obitelji ostale su bez
krova nad glavom, tisuće ljudi suočene su sa strašnim nedaćama, a, osim goleme materijalne
štete, stvara se i ekološka katastrofa. Molim za žrtve i ozlijeđene, jamčim svoju blizinu onima koji
su pogođeni tom teškom nedaćom, uzdajući se da će ih poduprijeti zajednička solidarnost.

I pozdravljam sve vas, Rimljane i hodočasnike iz raznih zemalja, posebno izviđače AGESCI-a iz
Cornedo Vicentina te djecu Bezgrešne. Zahvaljujem vam na vašoj prisutnosti. Želim vam sretan
blagdan Uznesenja BDM i molim vas, braćo i sestre, ne zaboravite moliti za mene. Dobar tek i
doviđenja!
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